
Vragen aan het college van B&W Albrandswaard n.a.v. BenA Ruimte d.d. 20-6-2023 

Sportpark De Omloop 

1. Volgens de door het college verstrekte informatie (d.d. 9-5-2023) betreft het totaal aantal 
betalende leden van vv Rhoon en WCR gezamenlijk nu (284 + 248 =) 532. Welk ledenaantal 
prognotiseren deze verenigingen voor de komende vijf jaren (tot 2028) en wordt deze 
inschatting door het college als reëel beoordeeld (en waarom wel of niet)?   

2. Stel dat het ledenaantal van deze clubs de komende jaren sterk toeneemt. Hoe 
toekomstbestendig is dit voorstel dan eigenlijk? En wie is dan volgens het college 
verantwoordelijk om de eventuele knelpunten op te lossen? En indien dat de clubs zijn, hoe 
realistisch is het volgens het college dat de clubs dit zonder financiële steun vanuit de 
gemeente succesvol kunnen oplossen? 

3. Van welke partijen (organisaties en/of mensen) worden eigendommen door de gemeente 
aangekocht om dit voorstel te kunnen realiseren? N.B. Dit betreft zowel gronden als 
opstallen. En wie waren de eerstvorige eigenaren hiervan? 

4. Verwacht het college alle benodigde eigendommen tijdig en tegen reguliere marktprijzen (of 
minder) te kunnen verwerven? Zo ja, waar blijkt dit uit? Zo nee, welke uitdagingen voorziet 
het college hiervoor op dit moment? 

5. Welke financiële afspraken heeft de gemeente met sv Poortugaal gemaakt als het gaat om 
huurprijzen van het complex en (eventuele) subsidies voor verbouwing en/of nieuwbouw 
van voorzieningen (op het moment dat het aan de orde is)? En hoe is of wordt dit begroot 
binnen de gemeente als het aan het college ligt? N.B. Het is onze fractie bekend dat de 
gemeenteraad uiteindelijk besluiten neemt over de begroting. Het gaat ons nu om de 
denkrichting van het college. 


